

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Study on Water Resources Intellectual Allocation in Guizhou on Account of Data Drive**  
**(基于数据驱动的贵州水资源智能配置研究)**

X. M. ZHOU, Y. M. LIAO, W. WANG, K. WANG.....111

**Applications of Weierstrass Theorem in Regression Analysis and Mathematical Modeling**  
**(Weierstrass 近似定理在回归分析建模中的应用)**

X. YU, Z. LI.....118

**The Research of Feature Extraction Algorithm by Integrating T-Rank and Softmax Methods**  
**(一种融合 T-Rank 和 Softmax 的特征提取算法研究)**

Z. LIU, C. L. PENG, P. CHEN, Y. X. LUO.....123

**Modeling and Simulation of Marine Diesel Engine Based on Modelica**  
**(基于 Modelica 的船用柴油机建模与仿真)**

L. HUANG, G. CHENG, S. L. FAN, G. Q. ZHU, W. XU, D. L. LI.....131

**Schematic Design of Safety Margin during Disc Thermal-Mechanical Coupling Analysis**  
**(制动盘热机耦合分析安全余量方案设计)**

Z. W. YUAN, C. TIAN, Z. Q. LIU, G. R. ZHAI, Z. H. WANG.....143

**The Influence of the Residential Area's Openness to Road Passage**  
**(开放式小区对道路通行能力的影响)**

S. Q. LIU, Y. M. LIAO, Z. H. ZHENG, Q. WU.....152

**Research on Portfolio Investment Optimization Based on Genetic-Ant Colony Algorithm**  
**(基于遗传 - 蚁群算法的证券组合投资优化研究)**

H. Y. WANG, M. H. YI, H. LIU.....161

**Synchronous Control on Wind Power Grid Inverter System with**  
**Nonlinear and Stochastic Noise Disturbance**  
**(风电并网变流器系统中非线性和随机噪声扰动的同步控制研究)**

J. LIU, L. ZHANG, Z. C. JIANG, Y. Q. LI.....170

**Stability and Hopf Bifurcation for an Epidemic Model with B-DA and Delay**  
**(具有 B-DA 功能项的时滞传染病模型的稳定性与 Hopf 分岔的分析)**

C. Y. QIU, D. W. HUANG, Y. F. GUO, Y. LIU.....183

**Study on the Cold Insulation Construction Technology of LNG Low-Temperature Storage Tank Shell**  
**(LNG 低温储罐罐壁保冷施工技术研究)**

Y. BAO, X. Y. SHENG, J. CHEN, Y. C. XU.....191

**Principal Basis Analysis and Application in Feature Selection of Water Quality Data**  
(主基底分析方法及在水质监测指标筛选中的研究)

H. ZOU, Z. H. ZOU, X. J. WANG.....198

**Boiler Flue Gas Oxygen Content Soft Sensor Based on FSVM**

(基于 FSVM 锅炉烟气含氧量软测量)

Z. LIU, Y. G. ZHOU, S. L. XIE.....205